
I(esatuan I(akitangan UPM
mahujumpa Tiong Lai
KUALA LUMPUR 16 Mei - Jawa
tankuasa Bertindak Khas akan
bertemu dengan Menteri Kesiha
tan, Datuk Seri Liow Tiong Lai
dalam waktu terdekat bagi mem
bincangkan mengenai isu pe
ngambilalihan pentadbiran dan
pengurusan Hospital Serdang.

Presiden Kesatuan Kakitangan
Am Universiti Putra Malaysia
(UPM), Mohd. Zailani Abd. Razak
berkata, selain kesatuan itu, ja
watarikuasa tersebut turnt diang
gotai beberapa pertubuhan di uni
versiti berkenaan, termasuk Per
satuan Akademik, Persatuan Pen
tadbir, Jemaah pengetua Kolej dan
Majlis Perwakilan pelajar UPM.

Tambah beliau, pertemuan itu
diharap dapat mencapai persetu
juan mengenai isu pengambila
·lihan hospital terse but yang se
hingga kini masih belum men
capai kata putus.

"Kami berharap Kementerian
Kesihatan dapat mempertirnbang
kan dan membuat keputusan me
ngenai tuntutan jawatankuasa ini'
untuk mengambil alih Hospital
Serdang.

"Matlamat kami hanya untuk
menjaga kebajikan pelajar dan ka
kitangan perubatan serta pendu
duk sekitar yang mendapatkan
perkhidmatan di hospital berke-

naan," katanya pad a sidang akh
bar di sini semalam.

Beliau mengulas kenyataan Se
tiausaha Ahli Lembaga Pelawat
(ALP)Hospital Serdang, Dr. M. Mah
endran yang meminta UPM tidak
mengambil alih pentadbiran hos
pital itu demi kebaikan lebih sejuta
pesakit selain birnbang kesan dati
segi bayaran perkhidmatan.

Sambil melahirkan rasa kesal
atas kenyataan Mahendran itu,·
Mohd. Zailani berkata, UPM telah
bersedia dalam urusan pentadbi
ran dan pengurusan hospital ber
kenaan bagi merealisasikan hasrat
negara mencapai negara maju
yang inovatif.

Katanya, pengambilalihan semu
la hospital itu bertujuan memberi
fokus kepada sistem pengajaran dan
pembelajaran, penyelidikan dan ino
vasi serta perkhidmatan profesional
di kalangan pakar di UPM.

"UPM merupakan salah sebuah
universiti dengan tahap penyelidi
kan yang tinggi namun mempunyai
kekangan dati segi fasiliti kerana
tiada kemudahan hospital sendiri
seperti Pusat Perubatan HUKM.

"Justeru, pengambilalihan
Hospital Serdang diharap dapat
memberi kemudahan terhadap
pakar-pakar perubatan yang bakal
dilahirkan oleh UPM," katanya.


